
                      ”LYNGHOVED” 🖉 SKANDERBORGVEJ 86 🖉 8680 RY 

Dagsorden til bestyrelsesmødet den 5-2-2025
kl.19.00-21.00 på Lynghoved.

Punkt
Deltagere: Anne-Kirstine, Bo, Carsten, Simon, Leon, SuS, Annette,  Jan, Anne, Marie

Afbud fra Lotte og Martin F.

1 Godkendelse af referat fra d. 11-12-2024
ok

2 Nyt fra byggeudvalget.
Der søges stadig fra forskellige fonde, med forskellige krav. Feks. kræver Friluftsrådet at vi 
bruger FSC mærket træ. Udvalget arbejder hurtigt videre, og har møde igen i morgen (6/2).

3 Meddelelser fra formanden.
Rådsmøde lørdag 1/3 kl 13
Bestyrelsen mødes kl 12 og laver kaffe og te.
SuS sørger for kage.
AK er den eneste, der ikke genopstiller. AK prøver at prikke til nogle andre forældre. Simon 
og Jan laver et skriv, der kan sendes ud til myrerforældrene.
Jan sender indkaldelse ud fredag

4 Meddelelser fra kassereren.
Regnskabet har været til revisor og er godkendt
Vi har to passive klanmedlemmer som vi skal håndtere. Der er fundet en løsning.
Regnskabet bliver gennemgået.

5 Meddelelser fra gruppelederne.
Lederne har været på planlægningsmøde, næsten uden Skovmus, men ellers blev der planlagt 
gode møder. Lederne har besluttet at gentage successen næste år, men 14 dage senere end i 
år, så det blvier i slutningen af januar.

6 Nyt fra klanen.
Det er besluttet at tage toget ned til Kandersteg, og så leje en kassevogn til materiel. Det 
giver mere mening. Tidspunktet er rykket til uge 29. Der er 7 fra Ry, der deltager.

 7 Budget og budget godkendelse
Revideret budget 2025 og nyt budget 2026 blev gennemgået, som det vises på rådsmødet.
Budgettet blev godkendt.



 8 Forsikrings gennemgang.
Det er flere år siden forsikringerne er blevet gennem gået.
Der indstilles til at der dannes en lille arbejds gruppe til at revurdere vores forsikringer

Simon og Leon laver en lille arbejdsgruppe der undersøger om vi har de rigtige forsikringer.
Evt. indbydes flere forældre på rådsmødet til at deltage.

9 Eventuelt.
Simon: Der tømmes containere flere gange i år end sidste år, vi skal have flere forældre til at 
hjælpe med at hente – Simon laver et indlæg til Stammen om det.

Næste møde er onsdag 2/4, hvor resten af årets møder aftales.


